
Radny Rady Miasta Gliwice                                                            Gliwice, dnia 28.07.2021 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: złożenia w dniu 27 lipca 2017 r. przez Grzegorza Nitkiewicza w imieniu 

Śląskiej Sieci Metropolitarnej Sp. z o.o., oświadczenia o przyjęciu przekazu na kwotę  

5 mln zł. na rzecz Magellan S.A. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

pisze do Pana w nawiązaniu do złożenia w dniu 27 lipca 2017 r. przez Grzegorza 

Nitkiewicza w imieniu Śląskiej Sieci Metropolitarnej Sp. z o.o. oświadczenia o przyjęciu 

przekazu na kwotę 5.000.000,00 zł (słownie pięć milionów złotych) na rzecz Magellan S.A. 

(obecnie BFF Polska S.A.). 

W związku z powyższym, proszę o informacje z czego wynikało przyjęcie przekazu 

na rzecz Magellan S.A., czy spółka Magellan powyższą kwotę otrzymała oraz czy tego typu 

działania były w interesie miejskiej spółki SSM Sp. z o.o.? Jeżeli w poruszonej tematyce były 

już podejmowane jakiekolwiek działania to również proszę o informacje.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

 

 


